
Referat af ekstraordinært møde i idrættens samråd d. 12/1-23 
 

Til stede:   Jens Bjerge, Jette Poder, Nada El-Khatib, Regina Wonisch, 

Carsten Gundlach, Peter Vergmann, Stefan Andersen,  

Kim Kristiansen 

Fra Fritid & Kultur  Peter Christensen 

Fraværende:  Jan Kryger, Ilknur Kekec, Tobias Harpsøe 

 

Dagens emne: Placering af ny kunstgræsbane 

 

Formanden bød velkommen.  

 

Det udsendte materiale blev gennemgået. 

Alle udtalelser fra fodboldklubberne og diverse statistikker omkring fodbold var udsendt til 

Idrættens Samråd på forhånd. 

 

• Mht. skolers brug af kunst bruger Ole Rømer skolen Gadehave kunstbane samt 8-

mands banen ved Børne og Kulturhuset. 

• Peter Vergmann tilføjede, at Sengeløse har ca. 5,2 km til Gadehave kunstbanen (Jens 

opdaterer oversigten).  

• Generel diskussion og spørgsmål til og drøftelse af tallene.  

• Tilkendegivelser for placering:  

o Høringen viser, at der er stærke argumenter for at opføre 2 kunstgræsbaner. 

Én bane i øst og én i vest. 

o Et enigt Idrættens Samråd peger dog på Nyhøj begrundet i at færrest mulige 

børn skal flyttes til anden lokation, 1 person havde forladt mødet pga. andet 

møde på dette tidspunkt, men støttede IS’s beslutning. 

o Idrættens Samråd indstiller derfor, at den nye kunstgræsbane placeres på 

Nyhøj (Sydskellet 1). 

▪ Der lægges især vægt på antallet af børn og unge i anbefalingen om 

placering af banen. 

▪ Herunder også antallet af spillere, der skal pendle fra det ene område til 

det andet. 

o Idrættens Samråd lægger vægt på, at der samtidig tilføres driftsmidler til pleje 

af den nye kunstgræsbane. 

• Det er vigtigt, at kunstgræsbanen står klar til sæsonstart i uge 43 i 2023, da banen 

indgår i timefordeling 2023-2024.  

o Der skal være størst muligt samarbejde med TIC og fodboldklubben omkring 

banens etablering  

• Der er samtidig enighed om, at der åbenlyst er behov for en bane i vest snarest 

muligt. IS skal arbejde aktivt for denne udvidelse, som der er stort behov for. 

 

Eventuelt 

 



• Den nye Fritids- og Kulturchef Poul Knopp Damkjær deltager og præsenterer sig på 

næste møde i Idrættens Samråd den 26. januar kl. 18.00. 


